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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

 

Pořadové číslo zápisu: 15 

Datum zasedání: 19. 3. 2013 

Přítomni:   Bernatík, Botlík, Franěk, Hečko, Koštuříková, Laňková, Suchánek, Šimáková, 

Šperka, Řihák, Verner, Vodová 

Omluveni:    Činčala 

Host:   Tuleja 

 

 

Program: 

1. Návrh členů Vědecké rady SU OPF 

2. Různé 

 

 

Předseda senátu přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání. Přítomní členové 

senátu s navrženým programem vyslovili souhlas. 

 

1. Návrh členů Vědecké rady SU OPF 

Předseda senátu předal slovo děkanovi fakulty, jakožto předkladateli daného dokumentu. 

Děkan přítomné seznámil s návrhem jednotlivých členů Vědecké rady SU OPF a filozofií 

jejího sestavení. Vědecká rada je složena z 1/3 interními členy (děkan, proděkani, předseda 

AS SU OPF, předseda Rady garantů, profesoři a docenti SU OPF habilitovaní v oblasti 

podnikové ekonomiky a managementu či v jiném příbuzném oboru), z 1/3 externími členy 

a z 1/3 představiteli významných firem. Se všemi  navrženými členy bylo osobně jednáno. 

 

Předseda senátu požádal přítomné o návrh členů volební komise. Za členy volební komise 

byli navrženi: Ing. Verner (předseda), Mgr. Ing. Šperka a Ing. Vodová, Ph.D.  

 

Hlasování :  

Pro    12 

Proti    0  

Zdrželi se   0  

 

 

Předseda senátu poté vyzval přítomné k tajnému hlasování o navržených členech Vědecké 

rady SU OPF.  

 

O výsledních tajné volby informoval předseda volební komise Ing. Verner, který konstatoval, 

že AS SU OPF schválil předložené složení Vědecké rady SU OPF. 

 
 

Usnesení:  AS SU OPF schválil navrhované složení Vědecké rady SU OPF. 



 

2 

 

2. Různé 

 

Dr. Franěk učinil dotaz na koleje Kosmos a jejich hospodaření. 

Děkan uvedl, že k 30. 6. 2013 končí platnost smlouvy o pronájmu, proto je nutné s RPG 

vyvolat další jednání o prodloužení smlouvy, případně ji definitivně ukončit. S RPG proběhla 

jednání již za bývalého vedení fakulty. RPG zvažuje prodej budovy (fakulta o koupi 

neuvažuje), popř. lze očekávat zvýšení ceny pronájmu. Budova Kosmosu není v dobrém 

technickém stavu. V měsíci listopadu a prosinci proběhly na náklady RPG opravy lodžií a 

statiky budovy tak, že zákaz vstupu na balkony mohl být odvolán. V případě ukončení 

smlouvy s RPG na pronájem, je fakulta schopna pokrýt poptávku studentů po ubytování 

rekonstrukcí budovy E Na Vyhlídce (pronájem Kosmosu je však nutný po dobu rekonstrukce 

budovy E). Záměr je diskutován s rektorátem SU. 

Děkan dále zmínil náklady na provoz, výši kolejného.  Důležité je zajistit hospodárnost. 

Všechny budovy ve správě SU OPF je nutné řešit komplexně a je nutné vycházet 

z předpokládaného počtu studentů.  

Co se týče hospodaření, současné vedení se snaží rozklíčovat doplňkovou a vedlejší činnost 

a připravit propočty hrubých příjmů.  Ing. Koštuříková, Ph.D. uvedla, že v minulosti nikdo 

nezmínil náklady, zisk byl minimální. 

 

Předseda senátu informoval o svém zahraničním pobytu na partnerské instituci IT Tallagh  

v Dublinu (Irsko). Během svého pobytu se povedlo zajistit v rámci předjednané dohody 

uzavření dvoustranné spolupráce programu Erasmus a zároveň byla provedena výuka 

v programu učitelských mobilit. Irský partner má na základě uzavřené dohody zájem o 

výměnu studentů – o čemž bude OSZ informovat a připravované výběrové řízení na studijní 

pobyty pro naše studenty již budou obsahovat i možnost studia v této destinaci.  

 

 

 

 

 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční dne  24. 4. 2013 ve 13:00 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Za správnost: Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 
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Zapsala: Ing. Martina Kozubková 

 
 

¨ 

 

Usnesení ze zasedání AS SU OPF dne 19. 3. 2013 
 

 

 

 

1. AS SU OPF schválil navrhované složení Vědecké rady SU OPF 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 

Předseda AS SU OPF 

 


